

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED
L/2819/Add.1
31 December 1968
Limited Distribution

AGREEMENT RELATING PRINCIPALLY TO CHEMICALS SUPPLEMENTARY
TO THE GENEVA (1967) PROTOCOL

Addendum

Article 1(b) of the above Agreement provides that it shall enter into force not later than 1 January 1969 unless otherwise agreed by all the parties thereto.

The Director-General has received notifications from all the parties to the Agreement - namely, the Governments of Belgium, France, Italy, Switzerland, the United Kingdom, and the United States and the European Economic Community - that they agree to the postponement, until 1 January 1970, of the closing date for the entry into force of the Agreement.

ACCORD CONCERNANT PRINCIPALEMENT LES PRODUITS CHIMIQUES,
ADDITIONNEL AU PROTOCOLE DE GENEVE (1967)

Addendum

L'article premier, alinéa b), de l'accord mentionné en titre, prévoit que ledit accord entrera en vigueur au plus tard le 1er janvier 1969, sauf disposition contraire convenue par toutes les parties audit accord.

Toutes les parties à l'accord - à savoir les gouvernements de la Belgique, de la France, des Etats-Unis, de l'Italie, du Royaume-Uni et de la Suisse, ainsi que la Communauté économique européenne - ont notifié au Directeur général qu'elles sont convenues de reporter au 1er janvier 1970 la date d'expiration du délai prévu pour l'entrée en vigueur de l'accord.